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Republika Kosova - Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština - Assembly 

VI Saziv 

Prolećno zasedanje 

 

Komisija za obrazovanje, nauku, tehnologiju, kulturu, omladinu, sport, inovacije i 

preduzetništvo 

 

Sednica br. 59 

Priština, dana 1.4.2019.godine, u 13:00 časova 

Zgrada Skupštine, sala N-303 

 

ZAPISNIK 

 

Na sednici su prisustvovali: Ismajl Kurteshi, kryetar, Teuta Haxhiu, Mufera Shinik, Driton 

Çaushi, Luljeta Veselaj-Gutaj i Albulena Balaj-Halimaj.  

 

Odsutni: Arbërie Nagavci, Valentina Bunjaku-Rexhepi, Fidan Rekaliu, Abdyl Salihu i Verica 

Ćeranić.  

 

Drugi učesnici : predstavnici GIZ-a/CDBE, KDI-a i predstavnici medija. 

 

Pomoćno osoblje Komisije: Lule Ymeri i Shaip Goxhuli. 

 

Za sednicu je predložen sledeći 

  

                                                         Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika sa sednica održanih 11.3.2019.godine i 15.3.2019.godine; 

3. Diskusija o akcionom planu za praćenje i sprovođenje zakona;  

4. Razno. 

 

Predsednik je konstatova oda su ispunjeni uslovi za početak rada Komisije i  otvorio sednicu 

prema predloženom dnevnom redu.  

 

 

 



 

1. Usvajanje dnevnog reda 

 

 Dnevni red je usvojen bez primedbi. 

 

2. Usvajanje zapisnika sa sednica održanih dana 11.3.2019.godine i 15.3.2019.godine. 

Predlogom predsednika Komisije, usvajanje zapisnika odlaže se sledeću sednicu. 

 

3. Diskusija o akcionom planu za praćenje i sprovođenje zakona 

 

Ismajl Kurteshi je rekao da formirane radne grupe za praćenje Zakona trebaju intenzivirati svoj 

rad na pripremi akcionog plana za praćenje i realizovanje planiranih aktivnosti. On je obavestio 

članove Komisije u vezi sa spremnošću GIZ-a da podrži  sa ekspertom rad radne grupe o 

nadgledanju Zakona o pred univerzitetskom obrazovanju. 

 

Teuta Haxhiu rekla je da kao predsedavajuća radne grupe o nadgledanju primene Zakona o 

inspektoratu obrazovanja  od naredne nedelje možemo započeti sa nadzornim aktivnostima, 

realizovanjem poseta regionalnim posetama Inspektorata za obrazovanja, odnosno  prvu posetu 

planira da realizuje u opštinama Peć i Đakovica.  

 

Luljeta Veselaj-Gutaj, u njenom izlaganju kao predsedavajuća radne grupe o nadgledanju 

praćenja Zakona o pred univerzitetskom obrazovanju, zatražila je od članova radne grupe da daju 

svoj doprinos u pripremi akcionog plana, kao i predlaganje aktivnosti koje se nadovezuju sa 

posetama na terenu. Ona je predložila da se u akcionom planu uključe OUO-a svih regionalnih 

centara i javnih privatnih obrazovnih institucija. Istovremeno, ona je predložila da se terenske 

posete koordiniraju zajedno sa radnom grupom o nadgledanju Zakona o inspektoratu u cilju 

racionalizacije vremena.  

 

Mufera Shinik, predložila je da se privatna obrazovna ustanova Maarif u Prizrenu obiđe u okviru 

nadgledanja Zakona o pred univerzitetskom obrazovanju. 

 

Driton Çaushi rekao je da se slaže sa predlogom da se koordiniraju dve radne grupe tokom 

poseta na terenu. 

 

Ismajl Kurteshi predložio je da dve radne grupe, u petak, 5 april 2019.godine, realizuju posetu u 

MONT-a, i da se sastanu sa predstavnicima Departmana o inspektoratu rada i Departmanu pred 

univerzitetskog obrazovanju.  

 

 

4. Razno 



 

Ismajl Kurteshi izneo je pitanje o poseti Komisije u dolini Preševa i predložio da se ova poseta 

realizuje nakon 15 aprila, pripreme za posetu homologne Komisije Skupštine Albanije početkom 

meseca maja, kao i organizovanje posete Komisije, Agenciji Kosova za Akreditaciju. 

 

Teuta Haxhiu rekla je da kao poslanik u prošlom sazivu učestvovala u poseti Komisije u dolini 

Preševa,  i nakon ove posete obećali smo udžbenike za učenike doline, dok ovo obećanje nije 

realizovano. Ona je rekla da je dobro da se preispita od MONT-a šta je preduzeto u vezi slanja 

udžbenika učenicima doline Preševa i da li postoji neki sporazum između MONT-a i albanskog 

Ministarstva u vezi ovog pitanja.  

 

Luljete Veselaj-Gutaj rekla je da se prvo treba pogledati mogućnost šta konkretno možemo da 

uradimo za dolinu Preševa, a da ne odemo samo da razgovaramo i saslušamo njihove zahteve.  

 

Albulena Balaj-Halimaj, predložila je da poseta Komisije u dolini Preševa bude posebna tačka 

dnevnog reda na sledećoj sednici.  

 

Ismajl Kurteshi rekao je da poseta dolini Preševa, između ostalog, treba realizovati zbog moralne 

podrške,  da bi se upoznali sa njihovim zahtevima, kao i problemima sa kojima se suočavaju 

građani Doline da se objavljuje u javnim medijama i iznese u Skupštini.  

  

Driton Çaushi istaknuo je pitanje neodgovornog ponašanja USONTK-a, u vezi ne nadoknade 

izgubljenih časova štrajkom u obrazovanju. Ovom prilikom predlažem komisiji da  ih još jednom 

pozove na zajednički sastanak predstavnike MONT-a, USONTK-a i Savet roditelja u cilju 

nalaženja rešenja za kompenzaciju izgubljenih časova.  

 

Ovim predlogom složili su se članovi komisije i određeno je da će se sastanak održati u sredu, 3 

april 2019.godine, sa početkom u 10:00 časova, bez prisustva medija.  

 

Sednica je završena u 14:15 časova. 

 

 

Zapisnik je sastavilo: 

Komisijsko pomoćno osoblje 

                                                                                                   Predsednik Komisije,  

                                                                                                    ---------------------------   

                                                                                                         Ismajl Kurteshi 


